
 
  

 

Refererat fra Styremøte i Blylaget Vel 
Tirsdag den 21. november i Karl Pedersens vei 11 
 

Tilstede: Lars Grimsgaard, Anders Lauritzen, Anette Glad, Inge Lehmann  

Ikke tilstede: John Even Lunke Evensen  

Referent: Inge Lehmann 

 

Opprustning av Blylaget Brygge med badstue, toalett, badeplass, 
adkomstbrygge/badebrygge 

I påvente av avklaring fra Nesodden Kommune arbeider styret videre med planlegging 
av badstue og opprustning av Blylaget Brygge.  

Brevik har oppgradert sin brygge og det har blitt veldig fint. Alle i styret ble oppfordret til 
å ta en tur dit og hente inspirasjon. 

Anette Glad sjekker priser/alternativer på et bygg som kan innredes til badstue (evt. 
byggesett) på ca. 15 m2.  

Wenche Gulbransen tegner noen forslag til hvordan bryggeområdet kan oppgraderes, 

Lars Grimsgaard undersøker pris på uttegning av uteområde/badstu og hva en 
byggesaksbehandling vil koste. 

Verveaksjon for flere medlemmer 

På styremøtet i januar planlegges og fordeles oppgavene i forhold til vervekampanje 
for å øke medlemstallet i 2018. Målet er min. 75 betalende medlemmer.  

Oppgradering av Velhuset 

Inge Lehmann er igang med å hente inn tilbud og prissetter de ulike 
utbedringsarbeidene som skal gjøres i Velhuset. Når dette er klart lages det en 
prioriteringsplan. Styret tar sikte på å starte opp arbeidet i mai. 

 



 
 

Kulturdag på Blylaget 

Wenche Gulbransen foreslo at det blir organisert en Kulturdag med Åpent Hus hos 
kunstnere og kunsthåndverkere på Blylaget. Arrangementet bør finne sted i juni. 
Wenche Gulbransen og István Lisztes åpner sine atelier/verksteder, og øvrige kunstnere 
og kunsthåndverkere vil bli spurt om de ønsker å gjøre det samme. 

 

Neste styremøte finner sted tirsdag 9. januar kl. 18.30 hos Anette Glad 

 

 


